

	100.102.007				Polisi AntiRasuah – Global Lampiran 7 SYARAT KONTRAK DISYORKAN	
	KORPORAT UNDANG-UNDANG ETIKA & PEMATUHAN	Pemilik Polisi:	Penasihat Umum Bersekutu - Pematuhan			
	Tarikh Kuat Kuasa:	17-Jun-2015	Semakan: 6	Halaman 1 daripada 2		

Syarat-syarat Disyorkan untuk Perjanjian Pihak Ketiga

Jika boleh dan bergantung kepada keadaan fakta khusus setiap Rakan Perniagaan [Pihak Ketiga], Regal juga akan mempertimbangkan memasukkan syarat-syarat tambahan berikut:

2.6 Ketepatan dan Kebergantungan Regal terhadap Usaha Wajar [Pihak Ketiga]. Sehubungan dengan pemilihan Regal tentang [Pihak Ketiga], [Pihak Ketiga] telah memberikan Regal maklumat tertentu dan soal selidik dilaksanakan dan membuat pensijilan tertentu bersama ini dilampirkan (secara kolektif, "Maklumat Usaha Wajar AntiRasuah"). [Pihak Ketiga] mewakili dan memberi jaminan kepada Syarikat bahawa Maklumat Usaha Wajar Antirasuah adalah tepat dan lengkap sebagai tindak balas kepada permintaan Regal untuk mendapatkan maklumat sebegitu, dan tidak mengandungi ketidaktepatan, kenyataan salah atau peninggalan yang boleh menyebabkan sebarang representasi atau waranti [Pihak Ketiga] di bawah Perjanjian ini tidak lengkap atau tidak tepat dalam sebarang hal material. [Pihak Ketiga] dengan jelas memahami bahawa untuk memasuki ke dalam Perjanjian, Regal bergantung kepada ketepatan dan kesempurnaan Maklumat Usaha Wajar Antirasuah Usaha dan percaya serta menjangkakan bahawa [Pihak Ketiga] akan mengekalkan tingkah laku yang beretika dan mengelakkan tindakan atau kegagalan untuk bertindak yang mungkin menyebabkan Regal tertakluk kepada liabiliti kerana melanggar FCPA, UK. Akta Penyogokan atau sebarang antirasuah atau undang-undang lain yang terpakai.

2.8 [Pihak Ketiga] Meneruskan Obligasi untuk Menasihati. [Pihak Ketiga] bersetuju bahawa jika ia mendapat tahu atau mempunyai sebab untuk mengetahui: (i) sebarang pembayaran, tawaran, atau perjanjian untuk membuat bayaran kepada Pegawai Awam untuk tujuan mendapatkan atau mengekalkan perniagaan Regal di bawah Perjanjian ini atau sebaliknya, atau (ii) sebarang pembangunan yang lain dalam tempoh Perjanjian yang dalam sebarang cara membuat representasi, waranti dan pensijilan [Pihak Ketiga] yang tidak tepat atau tidak lengkap di bawah ini diberikan atau dibuat pada tarikh yang dinyatakan di sini atau pada sebarang masa sepanjang tempoh Perjanjian ini, yang berkaitan dengan FCPA atau undang-undang lain yang melarang rasuah, penyogokan atau penipuan, [Pihak Ketiga] akan segera menasihati _____, secara bertulis pengetahuan atau syak wasangka dan asas keseluruhan diketahui [Pihak Ketiga].

2.9 [Pihak Ketiga] Meneruskan Tugas untuk Mendedahkan Pemilikan Kerajaan. Sekiranya dalam tempoh Perjanjian Pegawai Awam memperoleh kepentingan dalam sebarang bentuk atau sifat, secara langsung atau tidak langsung, dalam [Pihak Ketiga] atau dalam Perjanjian, [Pihak Ketiga] berjanji dan bersetuju untuk membuat pendedahan bertulis yang lengkap dan tepat segera kepada Syarikat itu, dan bahawa berikutan pendedahan tersebut, Perjanjian dengan serta merta akan ditamatkan oleh Regal dengan notis bertulis kepada [Pihak Ketiga] tertakluk kepada peruntukan Seksyen ___ Perjanjian.

2.10 Pembayaran Ganti Rugi. [Pihak Ketiga] bersetuju untuk membayar ganti rugi dan menahan Regal dan pegawai-pegawainya, pengarah, pekerja, pengganti dan pemegang serah hak, tidak bertanggungjawab terhadap sebarang dan semua tuntutan, permintaan, dakwaan, kerosakan atau perbelanjaan dalam apa jua bentuk atau sifat, termasuk bayaran peguam dan kos pembelaan undang-undang lain, sama ada secara langsung atau tidak langsung, yang mana mereka, atau sebarang daripada mereka, mungkin dialami atau ditanggung hasil daripada sebarang perbuatan atau peninggalan [Pihak Ketiga] atau sebarang pengarah, pegawai, pekerja, wakil atau ejen, yang timbul daripada sebarang (i) pelanggaran sebarang representasi, waranti atau waad [Pihak Ketiga] yang terkandung dalam Perjanjian ini, (ii) pelanggaran oleh [Pihak Ketiga] terhadap

sebarang undang-undang, peraturan atau perintah, termasuk tetapi tidak terhad kepada FCPA atau UK. Akta Penyogokan; atau (iii) pelanggaran oleh Syarikat mana-mana undang-undang, peraturan atau perintah itu, termasuk tetapi tidak terhad kepada FCPA atau U.K. Akta Penyogokan, jika pelanggaran sebegini oleh Syarikat adalah hasil langsung daripada sebarang tindakan atau kegagalan untuk bertindak [Pihak Ketiga] atau sebarang pengarah, pegawai, pekerja, wakil atau ejennya.

2.11 Hak Regal untuk Mendedahkan. Sekiranya Regal menyimpulkan, pada pendapat mutlaknyanya, dengan niat baik, bahawa [Pihak Ketiga] telah melanggar FCPA, Regal boleh menamatkan Perjanjian ini dan boleh mendedahkan pelanggaran FCPA kepada sebarang pihak berkuasa kerajaan yang berkaitan, termasuk, tetapi tidak terhad kepada, Jabatan Keadilan AS, Suruhanjaya Sekuriti dan Bursa AS atau UK. Pejabat Penipuan Serious.

Pengarang:	Fernando Ruiz Penasihat Umum Bersekutu – Komersial	Fernando.Ruiz@regalbeloit.com +1 260-416-5685
Pelulus:	<input type="checkbox"/> Jawatankuasa Risiko dan Pematuhan <input checked="" type="checkbox"/> Penasihat Umum	Maklumat Simpanan Dokumen: 2014-00120: 0000006410
Bahasa:	Sama seperti Polisi AntiRasuah – Global 100.102	
Sejarah Semakan/Tarikh Dilengkapkan:	6: rujukan bahasa ditukar untuk memadankan Polisi 5: format dikemas kini 4: “asing” kepada “awam” dan memindahkan penyiasatan tepat ke syarat disyorkan 3: semakan dengan pilot 2: terjemahan ditambah Baru	17-Jun-2015 11-Jun-2015 31-Dis-2014 19-Sept-2014 2012 Ogos-2011